

MoneyHero - OneDegree “2024 June - Pet Insurance Flash Sale” (the “Promotion”) Terms & Conditions (the “Terms & Conditions”)

1. This Promotion is offered by OneDegree Hong Kong Limited (“**OneDegree**”). MoneyHero Global Limited (“**MoneyHero**”) is not responsible for the administration of this Promotion.
2. This Promotion is from June 24, 2024 (12pm) to June 28, 2024 (6pm), both dates inclusive (the “**Promotion Period**”).
3. The first twenty (20) users who purchase a Pet CEO Plan® from OneDegree (the “**Product**”) during the Promotion Period after clicking through from MoneyHero’s website using the designated link will receive a Philips Pet Air Purifier AC3681 (*valued at HK\$5,398; according to Philips’ official website on June 18, 2024*) (the “**Reward**”).
4. Eligibility for the Reward will be based solely on OneDegree’s internal records. In the event of any disputes, OneDegree reserves the right to make the final decision in its absolute discretion.
5. Each user may only receive a maximum of one (1) Reward, even if they purchase more than one Product.
6. The Reward will be fulfilled by OneDegree. MoneyHero shall have no liability or responsibility to any user in respect of the Reward.
7. No part of this Promotion shall be considered an invitation or inducement by MoneyHero to purchase or make a material decision regarding OneDegree and/or the Product.
8. Any enquiries regarding OneDegree, the Product or the Reward should be directed to OneDegree at [care@onedegree.hk].
9. This Promotion is subject to OneDegree’s terms and conditions.
10. In the event of any discrepancies between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.

MoneyHero - OneDegree “2024年6月－寵物保快閃優惠”之條款及細則(「條款及細則」)

1. 「MoneyHero - OneDegree “2024年6月－寵物保快閃優惠”」(「推廣活動」)由OneDegree Hong Kong Limited (“**OneDegree**”) 提供, MoneyHero Global Limited(「**MoneyHero**」)並不負責此推廣活動的管理。
2. 優惠推廣期將於2024年6月24日下午12時至2024年6月28日下午6時(包括首尾兩天)舉行(「推廣期」)。
3. 在推廣期間的首20名客戶透過MoneyHero指定的網站連結投保OneDegree的寵物CEO Plan®即可獲得Philips寵物淨味抗敏除甲醛空氣清新機AC3681乙部(價值HK\$5,398;根據Philips官方網站於2024年6月18日所顯示之價值)(「推廣獎賞」)。
4. 獲得推廣獎賞的資格僅取決於OneDegree的內部紀錄。如有任何爭議, OneDegree保留作出最終決定的權利, 所有參賽者皆受約束。
5. 成功購買多於一份合資格產品要求的合資格用戶, 不論購買了多少份合資格產品, 亦只可獲取最多一份推廣獎賞。
6. 是次獎賞換領流程由OneDegree全權負責, MoneyHero不會負上任何關於獎賞禮品的責任。
7. 本推廣活動的任何部分不得被視為MoneyHero邀請或誘導購買或就OneDegree和/或產品作出重大決定。
8. 如有關於OneDegree、產品或推廣獎賞的任何查詢, 請直接向OneDegree查詢 [care@onedegree.hk]。
9. 本推廣活動受OneDegree的條款及細則約束。
10. 如本條款及細則的中文及英文版本之間出現差異, 概以英文版本為準。